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Förslag till verksamhetsplan år 2025 
	
Styrelsen	planerar	att	under	2025	arbeta	med	följande	frågor:	
	
Genomföra	möten	där	en	representant	från	styrelsen	och	en	representant	från	
Arbetsorganisationsgruppen	träffar	sammankallande	och	medlemmar	i	olika	
arbetsgrupper.	
	
Genomföra	”Samtal	i	inköpsföreningen”	för	medlemmar	kring	aktuella	och	
relevanta	frågor	som:	aktiviteter,	sortiment	och	beredskap.		
	
Tillsammans	med	Butiksinredningsgruppen	fortsätta	planeringen	för	en	etappvis	
ombyggnad	av	inredningen	i	butiken.	Målet	är	att	få	plats	med	fler	varor,	att	olika	
matvaror	ska	kunna	hållas	skilda	av	allergiskäl	och	för	att	livsmedelssäkerheten	
lättare	skall	kunna	efterlevas.			
	
Förtydliga	av	vad	en	”social	revision”	kan	vara	i	föreningen,	vilken	roll	den	kan	ha	
samt	hur	den	kan	genomföras.		
	
Fortsätta	det	påbörjade	arbetet	med	att	visualisera	och	kommunicera	föreningens	
arbetsorganisation	i	samverkan	med	Arbetsorganisationsgruppen	och	KomInfo-
gruppen.	
	
Forma	en	Projektutvecklingsgrupp	som	har	koll	på	aktuella	utlysningar	och	tar	fram		
ett	ramverk	för	hur	Inköpsföreningen	kan	organisera	och	hantera	ev	externt	
finansierade	projekt.			
	
Fortsatt	utveckling	av	styrelsens	arbetsrutiner	med	stöd	av	Coompanion.	
Färdigställa	dokument	om	styrelsens	roll	och	ansvar	samt	fördelning	av	roller	inom	
styrelsen.	
	
Fortsatt	samarbete	och	samverkan	med	KKV-B,	G2:1	och	Bottna	filosofi,	inom	ramen	
för	Samverkansgruppen,	kring	verksamheter	och	utveckling	på	fastigheten	
G2:1/Bottnafjordens	kulturcentrum.	
	
	
	
	


